

%NRV ¹		معدل وتوسطي	معدل / Average Value	
113	90 mg		Vitamin C	فيتامين سي
188	30 mg NE		Niacin	نياسين
150	9,0 mg		Pantothenic Acid	حمض البانتوثينيك
207	2,9 mg		Vitamin B ₆	فيتامين بي ₆
171	2,4 mg		Vitamin B ₂	فيتامين بي ₂
191	2,1 mg		Vitamin B ₁	فيتامين بي ₁
188	375 µg		Folic Acid	حمض الفوليك
120	60 µg		Biotin	بيوتين
80	2,0 µg		Vitamin B ₁₂	فيتامين بي ₁₂
	30 mg		Caffeine (from Guarana extract powder)	كافيين (من مسحوق مستخلص الغوارانا)

¹ NRV (percent of the daily reference intake value (Adults))

Patented حاصل على براءة اختراع

Exclusively developed and manufactured for PM-International Group. حصيصا لمجموعة PM الدولية

AE المكونات: سكر العنب ، مسحوق مستخلص غوارانا (مالتوديكترين ، مستخلص غوارانا ، الكافيين) ، حمض (خامض الستريك) ، مسحوق شمندر (مركز عصير الشمندر ، المالتوديكترين ، منظم الحموضة (حمض الستريك)) ، نكهة طبيعية ، فيتامين سي ، نياسين ، محلي (ستييفول جليكوسيدات من ستيافيا بنكهة طبيعية) ، حمض البانتوثينيك ، مسحوق الأعشاب البحرية (nodosum Ascophyllum) ، فيتامين B₆ ، فيتامين B₁ ، فيتامين B₂ ، فيتامين B₁₂ ، مستخلص كركم مع ٧-سيكلوديكترين ، مستخلص الشاي الأخضر ، مسحوق مستخلص الزنجبيل ، حمض الفوليك ، البيوتين.

EN INGREDIENTS: Dextrose, guarana extract powder (maltodextrin, caffeine, guarana extract), acidifier (citric acid), beetroot powder (beetroot juice concentrate, maltodextrin, acidity regulator (citric acid)), natural flavour, vitamin C, niacin, sweetener (steviol glycosides from stevia), natural flavour, pantothenic acid, seaweed powder (Ascophyllum nodosum), vitamin B₆, vitamin B₁, vitamin B₂, vitamin B₁₂, curcuma extract with γ-cyclodextrin, green tea extract, ginger extract powder, folic acid, biotin. **Gluten free, Vegan**

تحذير: لا تتجاوز الجرعة اليومية المذكورة و الموصى بها. لا ينبغي أن تستخدم المكملات الغذائية كبديل لنظام غذائي متنوع ومتوازن ومنط حياة صحي. تحفظ بعيدا عن متناول الأطفال الصغار غير مناسب للأطفال. بعد الاستمتاع بالمنتج ، قد يلاحظ تورم مؤقت واحساس بالدفء و الوخز. يرجى الانتباه لعدم تجاوز الجرعة الممررة (مكيال واحد في الجرعة - و 3 مكيال في اليوم كحد أقصى).

CAUTION: Do not exceed the stated recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet and a healthy lifestyle. Keep out of reach of young children. Not suitable for children. After enjoying the product, a temporary flush, and a warm and tingling sensation may follow. You are specifically warned to avoid an overdose (more than one measuring spoon at a time or more than three measuring spoons throughout the day).

FitLine®

Activize Oxyplus



مفردات التقييم
Declaration suggestion

175 g e

equals 105 portions each with 1,67 g powder

جودة منتج عالية مطابقة لمعيار GMP الدولية.

Excellent product quality according to international GMP standards.

يستهلك قبل و رقم الدفعة: انظر أسفل العلبة. يحفظ في مكان بارد وجاف.

Best before end and Lot No.: see bottom of can. Store in a cool, dry place.



PM-International AG
An der Hofweide 17
67346 Speyer, Germany
www.fitline.com



PRODUCT QUALITY
regularly independently
TESTED by ELAB
www.elab-analytik.de/pm-international

AE التحضير: ذوب ملعقة قياس واحدة ممتلئة (1,67 جم) ثلاث مرات يوميا في 40 مل من الماء العادي.

EN PREPARATION / RECOMMENDATION: Add 1 leveled scoop (1,67 g) into an empty glass, add 40 ml of still water and stir until the powder dissolves. Take 3 times a day.

مكملات غذائية في شكل مسحوق مع الفيتامينات والكافيين.

نكهة: الكشمش الأسود.

مع السكر و محلي.

يحتوي على الكافيين. لا ينصح للأطفال أو النساء الحوامل

(30 ملغ الكافيين لكل جرعة يومية).

التحلية: ستييفول جليكوسيدات من ستيافيا من أصل نباتي.

Food supplement in powder form with vitamins and caffeine. Flavour: black currant.

With sugar and sweetener.

Contains caffeine. Not recommended for children or pregnant women

(30 mg caffeine per daily portion).

Sweetener: Steviol Glycosides from Stevia of vegetable origin.